
Описание работы конвертера и его общей структуры

Конвертер VRaniMLInterface предназначен для конвертирования файлов формата VRML в формат PDF. Для чтения VRML файлов используется библиотека VRaniML, для создания файлов PDF используется библиотека PDF3D SDK. 


Ядро конвертера оформлено в виде Win32 DLL. С ядром идет небольшой выполняемый файл, который использует ядро конвертера в процессе конвертирования. 


Исходные тексты ядра конвертера находятся в 
папке Src\Core.


Исходные тексты исполняемого файла находятcя в папке Src\Example.


Результат компиляции находится в папке Bin. Это два файла – VRaniMLInterface.dll и VRaniMLInterfaceExample.exe, которые представляют собой ядро конвертера и клиентский выполняемый файл соответственно.



Общий принцип работы таков. Средствами библиотеки VRaniML загружается входной файл формата VRML. Информация из этого файла сохраняется во временные структуры в памяти компьютера. Это информация о трехмерных моделях, источниках света, точках обзора. Далее сохраненная информация средствами библиотеки PDF3D SDK экспортируется в файл формата PDF.


В состав исходных текстов ядра конвертера входят следующие файлы:


VRaniMLConverter.cpp – основной исходный файл конвертера. В этом файле происходит основная работа с библиотекой VRaniML.


VRaniMLInterface.cpp – основной исходный файл конвертера. В этом файле происходит основная работа с библиотекой PDF3D SDK.


3v.h – вспомогательный файл. Содержит шаблоны для работы с 3-х и 4-х мерными векторами. 


logger.h – вспомогательный файл. Содержит вспомогательные классы для работы с файлом лога.


ExportHelpers.h – вспомогательный файл. Содержит  заголовки для классов, обеспечивающих временное хранение трехмерных объектов в памяти компьютера в процессе конвертирования.


VRaniMLInterface.h – вспомогательный файл. Содержит заголовки для классов, обеспечивающих экспорт трехмерных моделей в формат PDF.


VRaniMLConverter.h – вспомогательный файл. Содержит заголовки функций, предназначенных для чтения и разбора VRML файлов.


PDF3DVRaniMLInterface.h – основной заголовочный файл. Содержит описание интерфейса конвертера.
Translation!!!
Description of the converter’s job and its general structure

The converter VRaniMLInterface is intended for converting files from format VRML in PDF. For reading VRML files using VRaniML library, for creating PDF files using PDF3D SDK library. 


The kernel of converter is issued in Win32 DLL form. With a kernel there is a small execute file which uses a kernel of the converter during converting. 


Initial texts of the converter’s kernel are in Src\Core folder.


Initial texts of the execute file are in Src\Example folder.


The result of compilation is in Bin folder. These are two files – VRaniMLInterface.dll and VRaniMLInterfaceExample.exe, which represent a kernel of the converter and a client execute file accordingly.


The general principle of job is next. Means of library VRaniML load an entrance file of VRML format. The information from this file is saved in temporary structures in memory of computer. It is information about three-dimensional models, light sources, points of review. Further the saved information is exported by means of PDF3D SDK library to file of PDF format.


The structure of initial texts of converter’s kernel includes following files:


VRaniMLConverter.cpp – the main initial file of converter. In this file there is a main job with VRaniML library.


VRaniMLInterface.cpp – the main initial file of converter. In this file there is a main job with PDF3D SDK library.


3v.h – auxiliary file. It contains patterns for job with 3 and 4 measured vectors.

logger.h – auxiliary file. It contains auxiliary classes for job with log file.

ExportHelpers.h – auxiliary file. It contains headings for the classes providing temporary storage of three-dimensional objects in memory of computer during converting.


VRaniMLInterface.h – auxiliary file. It contains headings for the classes providing export of three-dimensional objects to format PDF.


VRaniMLConverter.h – auxiliary file. It contains headings for the functions intended for reading and analysis files VRML.


PDF3DVRaniMLInterface.h – main heading file. It contains the description of converter’s interface.
